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سارا طاهری
خبرنگار گروه دانشگاه 

موضوع مسکن این روزها یکی از دغدغه های جدی دانشگاه آزاد 

محسوب می شود و تحولات مربوط به آن به سرعت پیش می رود. 

اگرچه موضوع از مساله خانه دار شدن کارکنان دانشگاه اهمیت 

یافت اما حالا فقط مساله ساخت خانه نیست و قرار است 

انبوه سازی مسکن و فناوری آن، استفاده از تجارب خارجی 

و مشارکت دانش بنیان ها به موازات هم موردتوجه قرار گیرد. 

سعید صابونی، رئیس مرکز عمران، املاک و مستغلات دانشگاه 

آزاد در گفت وگو با »فرهیختگان« می گوید طبق تفاهمنامه ای که 

با وزارت راه و شهرسازی منعقد شده، قرار است 500 هزار واحد 

مسکونی ساخته شود که از این تعداد 250 هزار واحد مسکونی 

سهم دانشگاه و 250 هزار واحد مسکونی سهم وزارت راه و 

شهرسازی است. به گفته او در مناطقی که زمین از دانشگاه آزاد 

است، 50 درصد از زمین بعد از اجرای طرح به صورت مسکونی 

برای دانشگاه آزاد و 50 درصد متعلق به وزارت راه است. 

رئیس مرکز عمران، املاک و مستغلات دانشگاه آزاد در بخش 

دیگری از سخنان خود می گوید قرار است سرای نوآوری 

ساختمان نیز در دانشگاه آزاد راه اندازی شود تا استادان عمران 

و معماری یا شهرسازی عرصه محور شوند. او می گوید باید 

به سمت صنعتی سازی برویم تا بتوانیم صنعتی سازی را به 

ساختمان سازی بیاوریم. 

مشروح این گفت وگو را در ادامه بخوانید.

در ارتباط با بحث مسکن کارکنان صحبت کنید. اکنون 
پروژه مسکن سازی در چه مرحله ای قرار دارد؟ 

چند روز پیش تفاهمنامه همکاری مشترک به امضای دکتر طهرانچی 

رئیس دانشگاه آزاد اسلامی و دکتر بذرباش وزیر راه و شهرسازی رسید 

و مقرر شد در مرحله اول تغییر کاربری زمین های دانشگاه آزاد صورت 

بگیرد. ما در تفاهمنامه، 6 ماه برای آن پیش بینی کرده ایم. ظرف این 

مدت باید دوستان راه و شهرسازی تغییر کاربری بدهند. پس از آن 

طرح را به مشاور بدهیم تا کار را آغاز کند، بعد طرح را به 50 درصد 

مسکونی و 50 درصد تجاری تقسیم و سپس ان شاءالله اقدام به 

دریافت پروانه و ساخت می کنیم. تا زمانی که تغییر کاربری صورت 

نگیرد، پروانه ای برای ساخت صادر نمی شود. 

درباره تقسیم بندی به 50 درصد مسکونی و 50 درصد 
تجاری بیشتر توضیح دهید. 

در تفاهمنامه ذکر کرده ایم درخصوص مناطقی که زمین از خودمان 

است و سند تک برگی داریم، 50 درصد از زمین بعد از اجرای طرح 

به صورت مسکونی برای ما و 50 درصد متعلق به وزارت راه است. 

همچنین 50 درصد از تجاری به همین شکل تقسیم می شود. جزئیات 

این موارد را در متن تفاهمنامه با وزارت راه ذکر کرده ایم. درواقع قرار 

شد 50 درصد زمین های مسکونی به صورت قطعه بندی شده سهم 

دانشگاه آزاد و 50 درصد مابقی سهم وزارت راه و شهرسازی باشد. 

همچنین 50 درصد زمین های تجاری سهم دانشگاه و 50 درصد 

مابقی سهم وزارت راه و شهرسازی خواهد بود. براساس تفاهمنامه 

با وزارت 500 هزار واحد مسکونی ساخته می شود که از این تعداد 

250 هزار واحد مسکونی سهم دانشگاه و 250 هزار واحد مسکونی 

سهم وزارت راه و شهرسازی است. 

برای شروع باید تغییر کاربری صورت بگیرد و به شورای عالی برود. 

وزیر مسکن نیز بر سرعت کار تاکید داشت. ما هم در همان جلسه، 

مشخصات زمین ها را به دوستان دادیم. پنج زمین به شکل پایلوت در 

اختیارشان گذاشتیم تا به سرعت کارهای مربوط را انجام دهند. به 

مدیران استان ها هم گفتیم با مدیران کل راه و شهرسازی استان ها 

جلسه برگزار کنند و اگر مشکلی بود به ما ارجاع دهند تا جمع بندی 

کنیم. 

تا پیش از این تفاهمنامه یک سری بحث های حقوقی 
در ارتباط با پروژه مسکن سازی وجود داشت. با امضای 

تفاهمنامه، مسائل حقوقی حل شده اند یا خیر؟
بله، در تفاهمنامه ذکر نکرده ایم ولی به صورت ضمنی توافق کرده ایم 

که دیگر علیه ما اقامه دعوی نکنند و در همین جلسات کارها انجام 

شود. جاهایی بوده که به طور مثال 30 تا 40 سال پیش زمین 

خریده ایم؛ در ماده 5 یا ماده 9 قرارداد دیده شده که اگر ما نتوانیم 

ظرف 6 ماه پروانه بگیریم و ظرف سه سال بسازیم، زمین ها را از ما پس 

می گیرند. برخی از این نکات را در همان مواد تفاهمنامه آورده ایم که 

دیگر مشکلی پیش نیاید. 

درخصوص وضعیت تعاونی های مسکن هم توضیح 
دهید. 

تعاونی های مسکن تقریبا شکل گرفته اند. در سازمان مرکزی هم 

نامه ای از وزارت تعاون گرفته ایم و قبلا مشکلی وجود داشت. خواستیم 

وزارت تعاون، محدودیت 220 نفر برای هر تعاونی را از ما بردارد که این 

اتفاق افتاد. می خواهیم این اتفاق را در سازمان نیز شکل بدهیم تا پروژه 

را شروع کنیم، از سوی دیگر تعاونی ها خریدار پروژه ها خواهند بود. ما 

پروژه را اجرا خواهیم کرد و اعضای تعاونی، پروژه را از ما خواهند خرید. 

تفاهمنامه ای نیز با وزارت دفاع داشته اید. پای این 
وزارتخانه به پروژه مسکن سازی دانشگاه باز شده است؟
خیر، پای وزارت دفاع به پروژه مسکن سازی باز نشده است. 

تفاهمنامه ای با این وزارتخانه داشتیم و از هیات امنا درخصوص 

چند ساختمان مصوبه گرفتیم؛ 57 هزار مترمربع و 52 هزار مترمربع 

ساختمان علوم انسانی، سه و چهارِ آموزشی به انضمام پارکینگی با 

کاربری آموزشی در تهران مرکزی که سه طبقه روی آن قرار داشته و 

حدود 40 هزار مترمربع وسعت دارد. برآورد ما این است که نزدیک 

به 150 هزار متربع شامل ساختمان های آموزشی را وزارت دفاع 

برای ما تکمیل کند. نزدیک به دوهزار و 500 میلیارد تومان هم 

برآورد هزینه آن است. 

به دانش بنیان ها برسیم. رئیس دانشگاه آزاد اخیرا بر 
استفاده و حمایت از شرکت های دانش بنیان حوزه 
مسکن تاکید داشت. ماجرا چیست؟ این شرکت ها 

قرار است چه کاری انجام دهند؟
نظر دکتر طهرانچی این است که ما سرای نوآوری ساختمان نیز 

راه اندازی کنیم و به عنوان یک اولویت قرار بدهیم تا بتوانیم حتی 

استادان عمران و معماری یا شهرسازی خود را عرصه محور و پایه محور 

کنیم. درواقع عملا بتوانیم ارتباط بین صنعت و دانشگاه را برقرار 

کنیم، حتی رشته های عمران، معماری و شهرسازی را که در دانشگاه 

آزاد اسلامی مطرح می شود، دوستان ببینند و پروژه ها را بررسی 

کنند. به طور مثال از استادی که گرید یک یا دو یا ارشد از سیستم 

رتبه بندی نظام مهندسی دارد برای نظارت استفاده کنیم. همچنین 

تاکید دکتر طهرانچی این بود که بیشتر به سمت صنعتی سازی 

برویم و بتوانیم صنعتی سازی را به ساختمان سازی بیاوریم. البته ما 

در ایران قالب تونلی، سیستم ای سی اف، ال اس اف و... همگی را 

اجرا کرده ایم ولی بحث رئیس دانشگاه آزاد این بود که شرکتی چینی 

برای همکاری وجود دارد. من با این شرکت مذاکره ای داشتم؛ پایه کار 

آنها براساس محصولات پتروشیمی است. آنها عنوان می کنند ظرف 

یک ماه می توانند یک ساختمان 17 طبقه بسازند. البته هنوز به ایران 

نیامده اند؛ باید بیایند و از مرکز تحقیقات راه، مسکن و شهرسازی ما 

برای آن فناوری شان تاییدیه بگیرند. همان گونه که مستحضر هستید، 

وقتی می خواهیم یک طرح ساختمانی را با فناوری جدیدی اجرا کنیم، 

الزاما باید به مرکز تحقیقات راه، مسکن و شهرسازی برود و براساس 

آن فناوری ببینند که آیا می توانند استانداردها را پاس کنند یا خیر؛ 

بالاخره یک سری استانداردها تعریف شده که باید لحاظ شوند. در 

صنعتی سازی ساختمان، سه آیتم سرعت، کیفیت و قیمت برای 

ما مطرح است، نظر دکتر طهرانچی هم این است و در تفاهمنامه 

نیز آورده ایم که الزاما صنعتی سازی کنیم و بحث طراحی شهری را 

براساس معماری ایرانی - اسلامی انجام بدهیم. تمام این موارد در 

تفاهمنامه دیده شده است. 

محدوده زمانی خاصی برای آغاز به کار سرای مسکن 
در نظر گرفته شده است؟

همه این موارد همزمان با یکدیگر پیش می روند. ما پروژه ها را برای 

تغییر کاربری جلو می بریم و همزمان اتفاقاتی می افتد. شرکت های 

دانش بنیان را با هماهنگی دکتر مشکینی در معاونت فناوری دعوت 

می کنیم؛ شرکت هایی که بالاخره می توانند کمک حال ما بوده و 

همچنین استاندارد داشته باشند. البته در ایران معمولا استاندارد 

برای محصول نهایی داده می شود، نه برای جزئی از محصول ولی 

ان شاءالله تلاش بر این خواهد بود که همزمان این اتفاقات رخ بدهند 

و راه اندازی شوند. 

به موضوع استفاده از تجربیات دیگر کشورها اشاره 
کردید و به عنوان نمونه یک شرکت چینی مورد مذاکره 

هم بوده است. این اتفاق چگونه عملیاتی می شود؟
بالاخره ما بحث صنعتی سازی ساختمان را داریم. وقتی طرح مسکن 

مهر اجرا شد تقریبا 70 درصد از ساختمان هایی که خودمان ساختیم 

بر مبنای صنعتی سازی از جمله فناوری هایی مانند قالب تونلی بود. ال 

اس اف و  ای سی اف یا اسکلت پیچ و مهره ای هم جزء صنعتی سازی 

هستند. همه این موارد در ایران اجرا شده اند ولی با محدودیت هایی 

روبه رو بوده اند. به طور مثال برای ال اس اف، مرکز تحقیقات راه، 

مسکن و شهرسازی بیشتر از پنج طبقه مجوز نداد یا در برخی موارد 

تا سه طبقه از اسکلت چوبی استفاده کردیم. از آنجایی که یک سری 

مشکلات وجود داشت، استفاده از اسکلت چوبی را ادامه ندادیم. 

در دنیا بحث صنعتی سازی ساختمان بیشتر بر مباحث مسکن سازی 

سه بعدی و مسکن سازی مدولار متمرکز است. از بحث هایی مانند 

قالب تونلی و... زمان بسیار زیادی گذشته است اما مباحثی مانند 

سه بعدی و مدولار باید از مرکز تحقیقات ما برای ساخت مجوز بگیرند. 

تا زمانی که مجوز نگیرند، نمی توانیم از این فناوری ها استفاده کنیم. 

 ماجرای حضور چینی ها به چه شکل پیش می رود؟
این اتفاق قطعی نبوده و الزامی نیست قطعا از چینی ها استفاده کنیم. 

اگر قرار بر این باشد که از تجربیات کشوری خارجی ازجمله چین بهره 

ببریم؛ بحث دکتر طهرانچی و خودمان بیشتر مبتنی بر این نکته است 

که فناوری را برای کشور وارد کنیم، نه اینکه چین بیاید برای ما مسکن 

بسازد. بر فرض چین مسکن هم بسازد، کنارش بحث نوآوری صنعت 

ساختمان و سراهای نوآوری مورد نظر و تاکید دکتر طهرانچی است. 

ما می خواهیم این فناوری را از آنها بگیریم. به طور مثال شاید چینی ها 

بخواهند هزار طرح برای ما اجرا کنند ولی بهتر است فناوری را بگیریم 

و خودمان بقیه کار را ادامه بدهیم یا اصلا شرکتی را به ثبت برسانیم. 

البته این مسائل هنوز تعیین تکلیف نشده است. هر شرکت خارجی 

به ایران بیاید الزاما باید شرکتی ایرانی تاسیس کند چون به نام شرکت 

چینی یا روسی یا تُرک نمی تواند نه از ما و نه از دولت کار بگیرد. به همین 

خاطر باید در ایران یک شرکت را به ثبت برساند. شاید در آن مقطع 

بگوییم می خواهیم سهامدار این شرکت باشیم. قطعا چنین نکته ای مد 

نظر دانشگاه آزاد اسلامی قرار دارد که بیش از 51 درصد سهام چنین 

شرکتی را بخرد و خودمان با وزارت راه و نهادهای دیگر قرارداد ببندیم. 

این اتفاق را باید به عنوان یک فرصت برای دانشگاه آزاد قلمداد کنیم. 

تنها بحث ساختن 500 هزار واحد مسکونی مطرح نیست بلکه باید از 

این فرصت بهره ببریم و بتوانیم حرفی درباره صنعتی سازی ساختمان 

بزنیم. از زمان امضای تفاهمنامه با دو شرکت چینی مذاکره کرده ایم که 

یکی از این شرکت ها قیمت بالایی دارد. دومین شرکت نیز بعد از یک 

سال ونیم که در ایران حضور دارد هنوز نتوانسته است از مرکز تحقیقات 

مسکن ساختمان مجوز و تاییدیه را دریافت کند. این مشکلات وجود 

دارد و ما باید کار را همزمان جلو ببریم. یعنی شروع به ساخت از طریق 

صنعتی سازی هایی که در ایران وجود دارد و تاییدیه از مرکز تحقیقات 

مسکن ساختمان دارند را پیش ببریم. همچنین بحث قالب تونلی در 

ارتفاعات و از فناوری های بلندمرتبه سازی و ال اس  اف و  ای سی اف 

و... باید بتوانیم استفاده کنیم و در کنار آن به دنبال این هستیم که 

یک فناوری به ایران آوریم. بحث شرکت چینی و روسی مطرح نیست 

بلکه یک فناوری را به ایران آورده و اعضای هیات علمی که در رشته های 

عمران هستند را به کار بگیریم. نظر رئیس دانشگاه بر این است که 

اساتید را عرصه محور و پایه محور کنیم. حتی از آنها در بحث طراحی ها 

و بحث آزمایش بتن ها و...کمک بگیریم. چون بیس آنها در دانشگاه 

است، از آنها استفاده کنیم تا بتوانیم یک فناوری را به ایران آوریم. 

استارت ساخت اولین واحدها قرار است کجا به زمین 
زده شود؟ کدام استان ها در ابتدا آماده بهره برداری 

می شود؟
الان نمی توان به صورت دقیق اعلام کرد. یک جلسه مجازی با روسای 

استان ها و مدیران کل عمرانی استان ها خواهیم داشت تا مشکلات را 

بررسی کنیم تا اگر مشکلاتی در این حوزه برای تغییر کاربری وجود 

دارد، انجام دهیم تا بعد طرح و دفاع از طرح و طراحی ساختمان و 

طراحی محوطه براساس معماری ایرانی و اسلامی شکل بگیرد و بعد 

شروع پیمانکاری خواهد بود که البته برخی از آنها موازی با هم خواهد 

بود. پنج پایلوت را به وزارت راه اعلام کردیم. گلبهار مشهد، شهرکرد، 

عالی شهر، پرند و اصفهان که سریعا تغییر کاربری دهند تا بتوانیم 

ظرف یکی دو ماه طرح را آماده کنیم و در شورای عالی مصوب کنیم 

تا ان شاءالله شروع به کار شود. 

واحد  تله کابین  ماجرای  آخر،  سوال  به عنوان 
علوم و تحقیقات به کجا رسید؟

تله کابین واحد علوم وتحقیقات در تیرماه راه اندازی خواهد شد. 

البته یک سری نواقص در بحث گیت های ورودی و آسانسور داریم 

که به زودی حل شده و برای تیرماه آماده می شود. 

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه 

ثبتی نوشهر

نظر به دستور مواد 1و3 قانون تعیین تکلیف وضعیت و ساختمان های فاقد سند رسمی مصوب 

1390/9/20 املاک متقاضیانی که در هیات موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی 

نوشهر مورد رسیدگی و تصرفات مالکانه و بلامعارض آنان محرز و رای لازم صادر گردیده جهت اطلاع 

عموم به شرح ذیل آگهی می گردد.

املاک متقاضیان واقع در قریه صلاح الدین کلا پلاک 1 اصلی بخش 4 قشلاقی

464 فرعی آقا / خانم یداله کریمی فرزند تاج اله نســـبت به ششـــدانگ یک قطعه زمین با بنای 

احداثی )کاربری مســـکونی( به مساحت 570/74 مترمربع خریداری بدون واسطه / باواسطه از 

تاج الدین کریمی

لذا به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 

و ماده 13 آیین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق این روزنامه و محلی/

کثیرالانتشار در شهرها منتشر و در روستاها رای هیات الصاق تا درصورتی که اشخاص ذینفع به 

آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق 

در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند. معترض 

باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل 

نماید و گواهی تقدیم دادخواست را به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت 

موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و درصورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا 

معترض گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور 

سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. بدیهی است 

برابر ماده 13 آیین نامه مذکور در مورد قسمتی از املاکی که قبلا اظهارنامه ثبتی پذیرفته نشده واحد 

ثبتی با رای هیات پس از تنظیم اظهارنامه حاوی تحدید حدود مراتب را در اولین آگهی نوبتی و 

تحدید حدود به صورت همزمان به اطلاع عموم می رساند و نسبت به املاک در جریان ثبت و فاقد 

سابقه تحدید حدود واحد ثبتی آگهی تحدید حدود را به صورت اختصاصی منتشر می نماید. 

تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴02/02/۱۶

تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴02/02/۳0

م.الف-۱۴۹۱2۸0

صفر رضوانی – رئیس اداره ثبت اسناد و املاک نوشهر

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه 

ثبتی قائمشهر

نظر به دستور مواد 1و3 قانون تعیین تکلیف وضعیت و ساختمان های فاقد سند رسمی مصوب 

1390/9/20 املاک متقاضیانی که در هیات موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی 

قائمشـــهر مورد رسیدگی و تصرفات مالکانه و بلامعارض آنان محرز و رای لازم صادر گردیده جهت 

اطلاع عموم به شرح ذیل آگهی می گردد

املاک متقاضیان واقع در قریه درزیکلا پلاک 20 اصلی بخش 16

2143 فرعی بنام آقای کیامرزآقامیرزاده حاجی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین که در آن احداث 

بنا شـــده است به مساحت 94/20 متر مربع خریداری مع الواسطه از آقای رضا بابائی زاهدکلائی 

مالک رسمی.

لذا به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 

و ماده 13 آیین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق این روزنامه و محلی/

کثیرالانتشار در شهرها منتشر و در روستاها رای هیات الصاق تا درصورتی که اشخاص ذینفع به آرای 

اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق در محل 

تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند. معترض باید ظرف 

یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی 

تقدیم دادخواست را به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه 

حکم قطعی دادگاه است و درصورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی 

تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت 

می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. بدیهی است برابر ماده 13 

آیین نامه مذکور در مورد قسمتی از املاکی که قبلا اظهارنامه ثبتی پذیرفته نشده واحد ثبتی با رای 

هیات پس از تنظیم اظهارنامه حاوی تحدید حدود مراتب را در اولین آگهی نوبتی و تحدید حدود 

به صورت همزمان به اطلاع عموم می رساند و نسبت به املاک در جریان ثبت و فاقد سابقه تحدید 

حدود، واحد ثبتی آگهی تحدید حدود را به صورت اختصاصی منتشر می نماید. 

تاریخ انتشار نوبت اول:  ۱۴02/02/۳0            

تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴02/0۳/۱۶                   

م.الف-۱۴۹۸۴۴2                         

مرتضی قاسم پور – رئیس اداره ثبت اسناد و املاک قائمشهر

آگهـــی موضوع ماده ۳ و ماده ۱۳ آیین نامه قانـــون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی 

نظر به دستور مواد 1 و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 
مصوب 1390/9/20 املاک متقاضیانی که در هیئت موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد 
ثبتی آمل مورد رسیدگی و تصرفات مالکانه و بلامعارض آنان محرز و رای لازم صادر گردیده جهت اطلاع 

عموم به شرح ذیل آگهی می گردد 
املاک متقاضیان واقع در بخش نه ثبت آمل – دهستان لیتکوه

41- اصلی )قریه تجن جارعلیا(
6723 فرعی از 1218 فرعی خانم محبوبه صمیمی در ششدانگ یک قطعه زمین با ساختمان احداثی 
به مساحت 117/17 مترمربع خریداری شده بلاواسطه از حمیدرضا اسفندیاری و مع الواسطه از ولی اله 
بابائی و علیرضا بذرافشـــان و سیدمجتبی واحدی و نعمت اله لطفی و رضا جوادیان و زین العابدین 

ابیاک مالک رسمی مشاعی.
لذا به موجب ماده 3- قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و ماده 
13 آیین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق این روزنامه محلی کثیرالانتشار 
در شهرها منتشر و در روستاها علاوه بر انتشار آگهی رای هیئت الصاق تا درصورتی که اشخاص ذینفع 
به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق 
در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند. معترض باید 
ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و 
گواهی تقدیم دادخواست  را به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به 
ارائه حکم قطعی دادگاه است و درصورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی 
تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید 
و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه به متضرر به دادگاه نیست. بدیهی است برابر ماده 13 آیین نامه 
مذکور در مورد قســـمتی از املاکی که قبلا اظهارنامه ثبتی پذیرفته نشده واحد ثبتی با رای هیئت 
پس از تنظیم اظهارنامه حاوی تحدید حدود مراتب را در اولین آگهی نوبتی و تحدید حدود به صورت 
همزمان به اطلاع عموم می رساند و نسبت به املاک در جریان ثبت و فاقد سابقه تحدید حدود واحد 

ثبتی آگهی تحدید حدود را به صورت اختصاصی منتشر می نماید. 
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴02/02/۳0
تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴02/0۳/۱۳
م.الف – ۱۴۹5۴۸0
حسن صالحی – رئیس اداره ثبت اسناد و املاک آمل

آگهی فقدان سند مالکیت

شـــماره  وکالتنامـــه  طـــی  دیوســـالار  محمدرضـــا  آقـــای   

140232158091000019 مـــورخ 1402/02/16 دفتر 57 

رویان با ارائه دو برگ استشهاد محلی مصدق، طی درخواست شماره 

2585 مورخ 1402/02/23 تقاضای صدور سند مالکیت المثنی 

ششـــدانگ زمین با بنای احداثی پلاک 774 فرعی از3 اصلی واقع 

بخش 6 الحاقی حوزه ثبتی شهرستان نور با شماره سریال 091353 

که در دفتر املاک الکترونیکی 139920310006006427 به نام 

سیدمهدی حسینی ثبت و صادر گردید اینک به علت نامعلوم مفقود 

گردیده اســـت. از این رو درخواست سند المثنی را دارد. بنابراین در 

اجـــرای تبصره یک ماده 120  آیین نامه اصلاحی قانون ثبت مراتب 

در یک نوبت آگهی تا چنانچه اشخاصی مدعی انجام معامله یا وجود 

سند مالکیت نزد خود می باشند ظرف 10 روز از تاریخ انتشار آگهی 

اعتراض خود را همراه اصل ســـند مالکیت یا ســـند معامله به اداره 

ثبت محل ارائه و رســـید دریافت نمایند؛ چنانچه پس از اتمام مدت 

مقرر اعتراض ارائه نگردد یا درصورت اعتراض اصل ســـند مالکیت یا 

سند معامله ارائه نشود این اداره مطابق مقررات اقدام به صدور سند 

مالکیت المثنی به نام مالک خواهد نمود.

 م الف: ۱۴۹۹0۱۴

تاریخ انتشار آگهی: ۱۴02/02/۳0

علی سعادتی – رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان نور


